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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
onbedwelmd geslachte dieren.
(Ingezonden 30 november 2009)

1
Kent u het bericht «Dierenartsen
adviseren etikettering vlees
onbedwelmd geslachte dieren»?1

2
Kunt u uiteenzetten hoeveel dieren/kg
vlees in Nederland gerelateerd zijn
aan onverdoofde rituele
slachtmethoden en hoeveel dieren/kg
vlees vervolgens in het reguliere
circuit verkocht worden? Zo nee,
waarom niet? Bent u bereid nader
onderzoek te verrichten naar het
antwoord op deze vraag?

3
Deelt u de mening van de Koninklijke
Nederlandse Maatschappij voor
Diergeneeskunde (KNMvD) dat het
ongewenst is dat consumenten
zonder het te weten vlees kopen van
onverdoofd geslachte dieren, en dat
deze consumenten het recht hebben
te weten onder welke
omstandigheden het dier dat zij eten
aan zijn einde gekomen is?

4
Bent u van mening dat een
consument keuzevrijheid heeft in
relatie tot dierenwelzijn wanneer hij
ongewild en onwetend vlees kan
kopen van dieren die onverdoofd
ritueel geslacht zijn?

5
Bent u bereid, zolang het onverdoofd
ritueel slachten nog niet wettelijk
verboden is, te onderzoeken of het
mogelijk is om te bewerkstellingen
dat vlees afkomstig van onverdoofd
geslachte dieren via een etiket als
zodanig herkenbaar is? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, op welke termijn
en wijze?

1 FoodHolland, 26 november 2009
http://www.foodholland.nl/nieuws/artikel.
html?id=109412
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